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2 Petru 1: 3-4  "Dumnezeiasca Lui Putere ne-a dăruit tot ce priveşte viaţa şi evlavia, prin 
cunoaşterea 

Celui ce ne-a chemat prin slava şi puterea Lui, prin care El ne-a dat făgăduinţele Lui 
nespus de mari şi scumpe, ca prin ele să vă faceţi părtaşi firii Dumnezeieşti, după ce 

aţi fugit de stricăciunea care este în lume prin pofte" 
 
 
Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 
      *Voi nu sânteţi convertiţi până când voi nu aveţi (primiţi) Duhul Sfânt. Biblia spune aceasta. După ce 
Petru a primit salvarea şi sfinţirea, şi puterea de a scoate duhuri necurate, şi puterea de a predica Evanghelia, 
Isus i-a spus lui că el nu este convertit până când el nu primeşte Duhul Sfânt. Şi i-a spus: "După ce vei fi 
convertit (după ce te vei întoarce) să întăreşti pe fraţii tăi" (Luca 22: 31-32). Aceasta a fost în seara trădării, 
atunci încă el nu era convertit. Şi nici un om nu este convertit până când el nu este schimbat, mort faţă de el 
însuş, şi Duhul Sfânt are controlul asupra lui. Ei nu vor să o facă. 
       Acum, Duhul Sfânt nu  va avea o purtare rea într-o persoană şi bună în alta. El va face fiecare persoană 
să vină la caracterul Lui Dumnezeiesc, pentru că este un Duh Cel ce vă conduce. El vă va face pe voi supuşi 
naturii Lui. Voi nu Îl veţi aduce pe El supus naturii voastre. El vă va aduce pe voi supuşi naturii Lui. Tu nu Îl 
vei putea supune naturii tale. El vă va face supuşi naturiii Sale. Şi Duhul Sfânt vă va face să trăiţi şi să  iubiţi să 
faceţi asta. Oh, cum vei dori tu să laşi laoparte lucrurile lumii, când Duhul Sfânt vine înăuntru. Cum te va curăţi 
El şi cum te va spăla (1 Ioan 3: 3), şi va pune în tine dorinţa să-L urmezi, şi o sete şi o foame după mai mult din 
El, doar scăldându-te pe tine. El aduce (adevăruri) realitatea. 
       

      *Şi tu nu poţi să faci pe un om să vadă Cuvântul lui Dumnezeu, până când natura lui nu a fost schimbată. 
Şi când natura lui a fost schimbată, de la ceea ce el a fost, la un fiu a lui Dumnezeu şi Duhul Sfânt vine 
înăuntru.... 
       

      * Te rog explică-ne diferenţa între spirit şi suflet. 
        Ei bine, acum aceasta este una tare. Dar primul lucru ce voi sânteţi, este că voi sânteţi o fiinţă întreită, 
doar ca şi Tatăl, Fiul şi Duhul Sfânt. Tatăl, Fiul şi Duhul Sfânt sânt trei titluri mergând la o Persoană, care este 
Isus Cristos. Şi voi sânteţi suflet, trup, şi duh (spirit). Dar este nevoie de toate acestea trei ca să vă facă să fiţi 
voi. Cu doar una din ele, tu nu eşti tu. Trebuiesc toate trei ca să fii tu (să te facă pe tine) 
        Cum am spus ziua trecută, "Aceasta este mâna mea, acesta este degetul meu, acesta este nasul meu; 
aceştia sânt ochii mei; dar cine este acest  "eu"  (al meu)? Cine este acesta cui aparţin acestea?  Este ce este 
înăuntrul meu; aceasta este inteligenţa. 
        Dacă aceşti ochi, dacă aceste mâini, dacă acest trup stă acolo aşa cum este astăzi, încă eu aş 
putea.....Trupul meu ar putea fi acolo, dar eu aş putea fi dus, ceea ce sânt. Orice ceea ce sânt eu înăuntrul meu 
este dus. Aceasta este partea care este spiritul (duhul). Sufletul este natura duhului (spiritului), aceea că atunci 
când Duhul Sfânt vine peste tine, El nu stă să nu facă nimic....El schimbă sau converteşte spiritul tău la un 
suflet diferit. Şi acel suflet este o natură duferită faţă de ceea ce este în acel spirit. Daci sufletul este natura 
spiritului (duhului ) vostru. 
         La început tu ai fost un om, rău, şi cu ură, ţâfnos, duşmănos, iar acum tu eşti dulce, drăgăstos, cu 
bunătate, şi...Vedeţi diferenţa? Este natura voastră. Noi am putea....Eu o voi numi în felul acesta. Este sufletul 
vostru care a fost schimbat. Vechiul suflet a murit (Ezech.18: 20), şi noul suflet care este noua natură, a fost 
născută în voi. 
        Creierul vostru nu este inteligenţa voastră; este duhul (spiritul) vostru care este în voi, este inteligenţa 
voastră. Vedeţi? Creierul vostru este o grămadă de materie şi celule şi aşa mai departe; nu are inteligenţă în el 
însuş. Dacă ar avea, atunci atâta timp cât el ar sta acolo, indiferent dacă tu ai fi mort sau viu, el ar funcţiona 



încontinuare. Vedeţi? Dar nu este creierul vostru, ci este duhul vostru dinăuntru vostru. Şi sufletul vostru este 
natura acelui spirit. Acela este sufletul duhului care controlează - spiritul care controlează trupul (Iacov 3: 1-8). 
Vedeţi? Acolo sânteţi voi. (Iată-vă acolo - aceasta este). 
      
       *Acum, sufletul omului nu este trupul omului; este sufletul; şi sufletul este ceva care este natura 
spiritului, şi când natura unui om....Când El spune "Noi am murit", Scriptura ne spune clar că noi am murit, şi 
că vieţile noastre sânt ascunse în Dumnezeu, prin Christos, sigilate acolo de Duhul Sfânt (Coloseni 3: 1-4). 
Acum, nu este că trupul tău a murit. Nu este că spiritul (duhul) tău a murit. Este natura spiritului (duhului) tău 
care a murit. Natura, care este sufletul. Natura sufletului tău este Dumnezeu, dacă tu eşti născut din nou (Tit 3: 
4-7). Dacă nu este aşa, atunci este din  lume.  
        Tot ce are un început, trebuie să aibă un sfârşit. Deci, de aceea singura cale ca tu să ai Viaţa Eternă, este 
ca tu să ai o viaţă care nu a avut vreodată un început. Şi atunci viaţa ta a început când tu te-ai născut. Când 
Dumnezeu a suflat suflare de viaţă în nările tale şi tu ai devenit un suflet viu, atunci tu ai început (Gen. 2: 7). 
Dar când tu.... Acea natură care a fost în tine, tu prin natura ta ai fost din lume, străin de Dumnezeu (Efe 2: 1-3). 
        Dar acel suflet care este acolo înăuntru, acel suflet este la ce lucrează Dumnezeu. Vedeţi, dacă El poate 
doar să ia acea natură a acelui spirit (duh) să fie de acord cu El, atunci acea natură moare. Natura şi dragostea 
lumii moare şi lucrurile lumii sânt moarte; deci dacă tu iubeşti lumea sau lucrurile din lume, dragostea lui 
Dumnezeu nu este în tine (1Ioan 2:15-17).Vedeţi? 
        Şi un om trebuie să fie născut din nou, deci natura lui trebuie să moară, şi natura lui Dumnezeu să vină 
şi să locuiască în tine (1 Petru1: 22-23). şi Dumnezeu este singurul lucru care există acolo care niciodată nu a 
avut început si care nu poate să se sfârşească vreodată. 
        De aceea noi sântem botezaţi în Numele Lui, pentru ca să putem veni înainte în Numele Lui, în moartea 
Lui, în învierea Lui, şi să putem aduce din nou mărturie lumii că noi avem o Viaţă nouă, şi că omul cel vechi a 
murit. Noi am îngropat acea veche natură (prima natură) (Romani 6: 3-6). 
        Vedeţi, acea primă natură s-a dus, şi acum noi avem -sântem- natura Lui. El trăieşte în noi, şi noi nu 
mai facem voia noastră proprie, noi facem voia Lui (Luca 6: 46-49). Noi nu mai gândim gândurile noastre 
proprii. Mintea (înţelepciunea) este aceea care gândeşte (care face gândirea). Mintea (înţelepciunea) care era în 
Cristos, este în fiecare credincios (Filip. 2: 5-11).  
        Vedeţi?  Acolo este sufletul, şi aceea este despre ce vorbin acum. Acum, aceasta este partea despre 
care mă gândesc acum,  că aceea  este în noi, sufletul. 
        Priviţi la Pavel, când Pavel era un mare teolog. Dar când el a venit faţă în faţă cu acel Cuvânt,  Isus,  
aceea  l-a trezit. (Fapt.22: 1-16).  El a venit la Viaţă chiar imediat, pentru că el a fost ordinat să fie aşa. El a 
fost parte din Cuvânt; şi când Cuvântul vede Cuvântul, aceea era natura lui. Tot cloncănitul găinilor din biserica 
ortodoxă, nu a avut efect asupra lui, el a văzut Cuvântul. Era parte din El. El era un vultur. El nu era un pui de 
găină; el era doar în curtea hambarului cu ei. Dar el era un vultur de la început. 
        Am auzit o poveste asemănătoare, eu cred că nu sună profanator, despre o micuţă răţuşcă născută sub o 
găină, odată. El nu putea să înţeleagă. Un tip mic cu arătare caraghioasă, un ciudat, şi el nu putea înţelege praful 
şi toate lucrurile. Ei se jucau în curtea hambarului. Dar  într-o zi, bătrâna găină a condus pe micii pui afară din 
curtea hambarului, şi el a simţit un miros de apă. Oh, el a luat-o la fugă înspre apă cât de tare a putut el să 
meargă. De ce? El nu a mai fost pe o baltă înainte. El  nu a mai fost vreodată în apă. Dar el era o raţă de la 
început. Singurul lucru ce avea el să facă, era să-şi revină în simţirea lui însuş. 
        Acelaş lucru este şi cu credinciosul. Acolo este ceva în el, care, când el întâlneşte pe Dumnezeu faţă în 
faţă, el îşi revine în simţirea lui însuş (revine la original). Acea sămânţă este în el, şi este adusă la viaţă. Oh 
doamne, aceea este corect, şi el zboară afară de la lucrurile lumii. Ele devin moarte pentru el. Oh, eu îmi 
amintesc, noi toţi am avut viaţa noastră în trecut în acele lucruri ale lumii. Dar odată noi am fost agăţaţi -prinşi- 
de Acel Lucru Real, ceva ce ne-a adus la viaţă, o mică sămânţă care a venit la Viaţă (Matei 13: 37-38 -/ 
- Luca 8: 11), atunci toate lucrurile lumii au putrezit chiar acolo. Noi nu am mai avut dorinţă după ele. 
        

       *Şi ei m-au auzit pe mine spunând că dovada Duhului Sfânt nu este vorbirea în limbi - şi ea nu este - dar 
eu am sfătuit acele persoane să ceară lui Dumnezeu, deasemenea, să vorbească în limbi sau să profeţească, 
pentru că aceasta este natura. 
        Primul lucru, eu am mers la acea persoană şi am aflat locul naşterii ei, şi sub ce semn s-a născut, şi am 
putul spune ce fel de naştere a fost (a avut). Felul în care îi pune natura lor naturală, îi pune (aşaeză) pe ei  
într-o anumită linie. Apoi, când ei sânt renăscuţi din nou, ei sânt aici într-o altă natură. Şi apoi, când tu te 
găseşti în această natură, aceasta este interiorul, conştiinţa interioară.....  



        Conştiinţa exterioară te duce pe tine într-o anumită direcţie; aceea este naşterea naturală. Atunci ei 
fabrică ceva şi aceasta îi pune, unde? Sub patru (direcţii sau părţi), şi îi pune într-o condiţie împărţită. Ei nu ştiu 
ce să facă. Ei vor spune, "Domnul vrea ca eu să fac aceasta". 
        Interiorul, "Oh, eu doar ştiu că aceasta se aliniază cu Scriptura". Şi ei vor începe să o facă, şi primul 
lucru pe care tu îl ştii,  îndată vine Satan pe partea aceasta exterioară, şi le va arăta lor tot felul de defecte în 
aceasta. Şi atunci ei vor spune, "Ei bine, eu presupun"....Vedeţi, vedeţi? Ei ascultă de Satan. Vedeţi?  Tu 
trebuie să asculţi de Acel ceva din interior, ceea ce este înăuntrul tău, aceea este Scriptural. Şi nu lăsa ca Satan 
să stea pe undeva. Aceasta este slujba lui, să stea acolo şi să te împiedice aşa. Dar tu nu-l asculta, nu-l băga în 
seamă. 
       

       *Şi un om care este născut din Duhul lui Dumnezeu, devine un porumbel a lui Dumnezeu, natura lui, el 
este schimbat, este transformat. Da, domnule. Dacă tu pui duhul unui porumbel  într-o cioară, el nu se va pune  
pe hoituri vechi. Dacă el se va pune din greşală, el cu siguranţă va pleca de acolo repede, el nu va putea sta, nu 
ar putea suporta. 
        Şi un om care este născut din Duhul Lui Dumnezeu, nu tolerează aceasta. El se poate trezi într-un bar 
vreodată, dar el va ieşi afară de acolo repede. O femeie ar putea să-l ademenească, să-l întoarcă dea-roata, dar el 
va întoarce  capul din  nou.  El  va  pleca  de  acolo  repede.  De ce ?  El este un porumbel.  Aceea  este  
corect.  Tu  nu  vei putea să-l păcăleşti, pentru că el ştie că  "Oile  Mele  ascultă  glasul  Meu, şi  nu  vor  
urma  pe  un  străin" (Ioan 10: 27-30). El este un porumbel de la început.  Despre aceasta vorbesc eu acum, 
Acel ceva real (adevărat) care este ancorat acolo înăuntru. 
        

        *Într-o zi Isus a venit umblând afară, el (Ioan) a zis: "Iată vine Mielul lui Dumnezeu care ia păcatul 
afară din lume", Mielul, adevărata Ungere (Ioan 1: 29-34 / Matei 3: 13-17). Acolo vine ceea ce fiecare oaie din 
(de la) Grădina Edenului în jos a umbrit, un Om obişnuit venind jos la râu. 
          Ei au spus, "Ioane, cum L-ai cunoscut tu?  Eu nu am văzut nici o diferenţă (nici un lucru diferit)" 
         "Dar eu am adus mărturia : Eu am văzut Duhul lui Dumnezeu coborând ca un porumbel, şi un Glas a 
spus, "Acesta este Fiul Meu Preaiubit în Care Îmi gasesc plăcerea să locuiesc"" 
         Priviţi Porumbelul şi Mielul. Vedeţi? Da. Ce era dacă un lup stătea acolo? Ei bine, acel Miel nu putea 
să vină peste -- sau acel Porumbel.... Dumnezeu se simbolizează pe El Însuş cu un Porumbel, cea mai blândă 
dintre toate păsările cerului, pe Fiul  Lui cu o oaie, cel mai blând dintre toate animalele de pe pământ. Vedeţi, 
cea mai curată pasăre a cerului, nu o cioară, nu un şoim, ci un porumbel; nu un porc, ci un miel. Nici o altă 
natură nu s-ar fi potrivit ( îmbinat ) împreună. 
         Şi observaţi, când Porumbelul vine peste Miel, Îl conduce. Nu pe calea pe care El ar vrea, ci pe calea 
pe care Tatăl ar vrea să Îl conducă (Ioan 5: 19-30). Acesta este felul în care este un adevărat miel astăzi.  Oh,  
nu  ştiţi  voi  că  Dumnezeu conduce  N U M A I  prin  Cuvântul  Său ?  Acesta este Felul Lui de 
conducere. 
         Observaţi,  nimic nu s-ar fi întâmplat, dar Ioan a zis, "Ceilalţi  nu  au  văzut aceasta,  dar  eu  am  
mărturisit;  Eu L-am văzut". Prezentându-L, a zis : "Iată Mielul  lui  Dumnezeu  care  ia  păcatul  lumii" 
         

         *Priviţi micul porumbel cum zboară el. Ce pasăre diferită este el. Vedeţi? El nu are fiere deloc; el nu 
poate mânca cum   poate  mânca o cioară. Vedeţi?  El nu are fiere în el. El nu trebuie să facă baie în apă, 
pentru că el are ceva  în  interiorul  lui (pe dinăuntru), care îl curăţeşte din înăuntru în afară. 
          Şi aşa este felul în care este un Creştin. Acesta este felul în care Dumnezeu se reprezintă pe El Însuş, 
într-un porumbel. Vedeţi? Pentru că în .... Isus a fost reprezentat într-un Miel. Întotdeauna  Îl  vei  găsi  pe  
Dumnezeu  în natură. Şi Dumnezeu ne-a asemănat pe noi cu nişte oi care trebuiesc conduse (Ioan 10: 1-30). 
Aţi observat voi acolo, că Porumbelul a venit jos peste Miel, ca să conducă Mielul, şi ca să-L conducă la 
măcelar, acel - ......... Porumbelul?  Acum, dacă Mielul.... Porumbelul nu ar fi putut să coboare peste orice alt 
fel de animal, pentru că ei au trebuit să fie de aceeaş natură. Vedeţi? Dacă Porumbelul  s-ar fi  aşezat pe  un 
lup, şi el ar fi fornăit sau mârâit, Porumbelul ar şi-ar fi luat zborul Lui. 
          Ei bine, aceasta este în felul acesta acum. Şi căile noastre rele, Duhul Sfânt doar Îşi ia zborul Lui şi 
pleacă. El trebuie să aibe aceeaş natură. Pasărea din ceruri, porumbelul, şi cel mai blând animal de pe pământ, 
mielul, ei se pot înţelege împreună. Şi când Duhul Sfânt vine peste noi, şi ne face creaturi noi (2 Cor.5: 17), 
atunci El ne poate conduce. Dar dacă noi vom încerca să trăim acelaş fel vechi de viaţă, nu va merge. Doar Nu 
va merge. 
        

        *Un tânăr m-a întrebat ieri, a zis, "Crezi că m-aş pute căsători, Frate Branham, cu fata cutare?"  - Eu 
am zis, "Cât de mult ţii tu la ea?" - El a zis, "Oh doamne, eu o iubesc" - Eu am zis, "Ei bine, dacă tu nu vei voi 
să trăieşti fără ea, este mai bine să te însori cu ea. Dar dacă tu poţi trăi fără ea, tu ar fi mai bine să nu o iei, 



deci..... Dar dacă aceasta te ve omorâ, atunci tu mai bine să te duci să o iei şi să vă căsătoriţi" am zis. Şi aşa am 
vrut să-i spun asta, : dacă tu o iubeşti aşa de mult..... Acum, chiar acum înainte ca voi să vă căsătoriţi, totul este 
frumos şi drăguţ. Dar după ce tu te-ai căsătorit, atunci vin înăuntru încercările şi problemele vieţii. Acolo este 
unde voi trebuie să fiţi aşa de îndrăgostiţi unul de celălalt, încât să vă înţelegeţi unul pe altul. Când ea te-a 
dezamăgit, sau tu ai dezamăgit-o, voi totuşi să aveţi înţelegere unul faţă de celălalt. 
        Acesta este felul cum este cu Christos. Vedeţi, noi trebuie să fim atât de îndrăgostiţi de El, încât dacă 
noi Îi cerem ceva şi El nu ne dă, aceea să nu ne zdruncine nici un pic. Vedeţi? De ce? Şi singurul fel în care tu 
poţi face aceasta, este ca să devii părtaş Naturii Sale Divine. Atunci tu vei înţelege motivul pentru care El nu îţi 
poate da.  Părtaş  al  Naturii  Sale  Divine.  Şi priviţi aici:  "Fugind de stricăciunea care este în lume prin 
pofte":  scăpând de ea ( 2 Petru 1: 3-4 ). Vedeţi pentru cine este?  Este pentru biserică.  Acei  ce  sânt   în  
Christos  au  fost  ridicaţi deasupra  acestor  lucruri,  nu  ei  înşişi  s-au  ridicat,  ci  Christos  i-a înălţat  
( ridicat )  pe  ei  sus. 
       

       *Şi dacă tu ai Duhul lui Christos în tine, tu eşti "de sus". Atunci tu eşti un străin aici ( 1 Petru 1: 17-23 ). 
Deci tu ai natura locului de unde eşti tu (de unde provii tu); asta încerc eu să vă spun. 
        Un  Roman  vine  aici  şi  se  scarpină  în  cap;  şi  un  German  vine  aici;  un  American  
merge  acolo. De ce?  Tu ai  spiritul  (duhu)  acelei  ţări de unde tu vii.  Aceea  te  face  pe  tine  atât  
de  diferit  în  faţa  lumii.  Tu eşti de sus. ( Ioan 17: 6-14 ). Tu eşti născut, tu eşti cetăţean a unui alt regat ( 
Filipeni 3: 20-21). Credeţi voi? Aceasta este ceea ce Duhul Sfânt este, este ca să te facă pe tine un cetăţean a 
Împărăţiei lui Dumnezeu. 
        Atunci tu eşti un cetăţean a Împărăţiei lui Dumnezeu, cum te face aceasta pe tine să acţionezi? Aşa cum 
Dumnezeu acţionează în Împărăţia Lui. Acum, ce face Dumnezeu  în  Împărăţia Lui, cum este?  Este 
sfinţenie, neprihănire, puritatea gândurilor, puritatea minţii, putere, şi dragoste mergând către cei pierduţi, 
vindecând bolnavii, făcând minuni, făcând lucruri măreţe. Atunci tu faţă de lume apari ca un nebun, ei spun, 
"Acei tipi sînt încuiaţi la cap". Vedeţi?  Dar voi sânteţi cetaţeni ai Împărăţiei. 
       

       *De aceea, noi sântem pelerini şi străini aici, acesta nu este locul nostru de locuit. Doar noi căutăm un 
oraş a cărui Ziditor şi Făcător este Dumnezeu ( Evrei 11: 10 ). De aceea, când tu eşti născut de sus, tu ai Duhul 
Sfânt venind jos de la Dumnezeu, aceea schimbă natura ta. Nu are importanţă, sora ta, mama ta, prietenul tău 
cel mai bun, ei pot purta acele haine; dar un Creştin care este născut din Duhul lui Dumnezeu, este născut "de 
sus", şi Duhul lor este din altă Împărăţie. Oh, eu sânt atât de bucuros de aceasta. Simplitatea  Duhului  Sfânt, 
s-O urmăm, s-O privim cum se comportă,  Ea  face comportarea  ta...... 
       

       *Înainte ca Dumnezeu să vină jos în Persoana Duhului Sfânt, care este Christos venind jos şi locuind în 
inimă omenească, omul, trebuie să fie pocăit (să se pocăiască). Trebuie să fie botezat în apă în Numele Lui ca 
să arate cui aparţine ( Fapte 2: 37-41 ). Apoi trebuie să fie curăţit prin Sângele lui Isus. Şi apoi, Focul Sfânt şi 
Duhul Sfânt de la Dumnezeu, vine jos şi arde afară toată dorinţa păcatului, toată natura lumii. Şi de aceea, cel 
care păcătuieşte cu voia după ce a primit cunoştinţa Adevărului....( Evr.10: 26-27 ) . 
       Apoi, din nou în Biblie se spune că este imposibil, ca un om care este născut din Dumnezeu, să mai 
păcătuiască, el nu mai păcătuieşte.  Acolo nu este vreo cale pentru el ca să mai păcătuiască ( Ioan 3: 9 / 5: 18 ). 
Cum poate fi un el un păcătos şi un răscumpărat în aceleş timp?  Cum pot eu să fiu în magazin şi afară din 
magazin în acelaş timp? Vedeţi? Oh, El ne-a răscumpărat prin sângele Lui ( Efeseni.1: 7 ), prin Duhul Lui El 
ne-a curăţit, şi apoi El vine să locuiască în noi, ( Efeseni 2: 19-22 ), Biserica, nu denominaţiunile acum, ci 
Biserica. 
       Sângele  sfânt  a  fost  creat  de  Dumnezeu,  Sângele, Viaţa, Creaţia lui Dumnezeu:  Isus  a  fost  
începutul creaţiei  lui Dumnezeu ( Colos. 1: 13-16 ). Oh, doamne. O vedeţi voi?  Dumnezeu a făcut în 
creaţia.... El a fos Duh. Biblia spune că El este începutul creaţiei lui Dumnezeu. Cum a început El?  În 
pântecele unei femei, care este ce?  
       Cum acei oameni orbi nu pot să vadă sămânţa şarpelui chiar aici. Vedeţi? Eva a fost pusă aici pe pământ, 
şi înainte ca Satan s-o atingă vreodată sau orice altceva, Dumnezeu le-a spus lor, "Înmulţiţi-vă şi umpleţi 
pământul" (Gen. 1: 28). Este corect. Dar Satan a venit înăuntru aici, şi dacă acela era fiul lui Adam, atunci, 
unde Adam a fost un descendent direct de la Dumnezeu, şi tu doar iei natura părintelui tău. Şi când tu eşti 
născut din nou, tu doar iei natura Părintelui tău din Ceruri. Şi Părintele tău din ceruri este atributul Cuvântului, 
sau Cuvântul este atributul Părintelui tău. Şi cum ai putea tu să-L negi pentru o denominaţiune?  
       

      *Şi un om care este născut din Dumnezeu, un fiu a lui Dumnezeu trebuie să aibe natura lui Dumnezeu. El 
trebuie să fie ca şi Dumnezeu. El Îl onorează pe Dumnezeu. El este parte din Cuvântul lui Dumnezeu. 
 



 
 

Extrase  din   : "Adevărurile de nezguduit ale lui Dumnezeu" - par. 75-76 /  "Cisternele Sparte" (64-07261) - par.65 
"C.O.D."Într.157-pg 676 / "Suflete în Închisoare acum"-pg.6-9 / "C.O.D." (64-0830) - pg.1075 par. 59-61 
"Evrei Cap.6 şi 7" pg. 266 /"De ce trebuie să fie Păstori" - par.199-204 /"Călăuzire" (65-1207) - par.93-95 

"Statura unui Om perfect" - pg. 8-9, 13 /  "Pentru ce a fost dat Duhul Sfânt" - par. 147-149 
"Furtuna care vine"- par. 84 / "Casa viitoare" - pg.18, 45 / "Uniunea invizibilă a Miresei lui Cristos" pg. 34 

 


